



Product Information Sheet

Reference: _____

手提電話/ Mobile Handset

牌子/ Brand	Motorola
型號/ Model	motorola razr 50 ultra
原產地/ Place of manufacture	中國 China
網絡頻率或操作頻率或頻帶/ Network frequency or operating frequency or band	5G 4G: LTE 3G: UMTS/HSPA+ 2G: GSM/EDGE 3G: GSM850/900/1800/1900 ; BC0 ; W1/2/4/5/8 4G: B1/2/3/4/5/7/8/12/13/17/18/19/20/25/26/28/32/34/38/39/40/41/42/43/48/66/71 5G sub-6: N1/2/3/5/7/8/20/26/28/38/40/41/66/71/75/77/78
主要功能/ Key features	<p>Enjoy a larger outer display Enjoy a more immersive experience with a full-screen view on the larger 4.0" display. Reply to messages, play games, get directions with Google Maps, take selfies, or give friends a preview of their pose.</p> <p>享受更大的外屏 在更大的 4.0 英寸顯示屏上，您可以享受更沉浸式的體驗。您可以回復消息、玩遊戲、使用 Google 地圖獲取路線、自拍，或者給朋友展示他們的姿勢</p> <p>High-res camera Capture the vibe of every moment in crystal clear clarity with a 50MP high-res camera. With 32x more focusing pixels, you'll always have more accurate results no matter the lighting conditions</p> <p>高解析度相機 以 50MP 高解析度相機清晰捕捉每一刻的氛圍。擁有 32 倍更多的對焦圖元，無論光線條件如何，您都將獲得更準確的結果</p> <p>Ahead of the curve performance Set new standards with the Snapdragon® 8s Gen 3 mobile platform, delivering unparalleled AI performance with support for multi-modal models, including 30+ large language models (LLMs) and large vision models (LVMs)</p> <p>領先效能曲線 搭載 Snapdragon® 8s Gen3 行動裝置平台，樹立全新標竿，提供無與倫比的 AI 效能，並支援多模態模型，包括 30 多種大型語言模型 (LLM) 和大型視覺模型 (LVM)</p> <p>On-device AI Unleash breakneck speeds with the Qualcomm® AI Engine for turbocharged performance right at your fingertips.</p> <p>裝置內建 AI 搭載 Qualcomm® AI 引擎，展現極致高速，彈指間感受強勁效能</p>



Product Information Sheet

主要功能/ Key features		<p>All-day power Stay powered up with a 4000 mAh battery. Boost your battery with power for a full day in about 12 minutes with TurboPower™ 45W charging¹³ or refuel on the go with 15W wireless charging</p> <p>電力持續一整天 4000 mAh 電池確保續航力滿滿不斷電。使用 TurboPower™ 45W 充電約 12 分鐘，就能讓電池擁有續航一整天的電力。您也可以使用 15W 無線充電的方式，隨時隨地持續充電</p>
作業系統/ Operating system		Android™ 14
系統記憶體/ Internal memory		RAM: 12GB ROM: 512GB
SIM card 種類/ SIM card		Nano SIM + eSIM
支援記憶卡的種類及容量/ Type and storage capacity of support memory card	種類/ Type	不支援
	最大容量/ Maximum capacity	不支援
螢幕/ Display		6.9" 螢幕 6.9" display
數據傳輸/ 網絡連接制式/ Data transfer/network connectivity protocol		GSM/ FDD-LTE/ TD-LTE/ HSPA+/ Wi-Fi 6e/ USB Type-C/ Bluetooth 5.4/ GPS/ NFC
以像數列出的該相機鏡頭解像度 (如電話具備內置相機)/ Resolution of the camera in terms of pixels (where the phone has a built-in camera)		<p>Main: 50 MP (f/1.7, 0.8 μm) OIS Second: 50 MP (f/2.0, 0.64 μm) 2x optical zoom</p> <p>主鏡頭: 50 MP (f/1.7, 0.8 μm) OIS 次鏡頭: 50 MP (f/2.0, 0.64 μm) 2倍光學變焦</p> <p>32 MP (f/2.4, 0.7 μm) 8 MP (f/2.4, 1.4 μm) Quad Pixel OIS 32 MP (f/2.4, 0.7 μm) 8 MP (f/2.4, 1.4 μm) 像素合併 OIS</p>



Product Information Sheet

配套/ Packaging List	<p>1 x 手機 (連嵌入式電池) 1 x 68W USB 充電器 1 x USB-C 連接線 1 x 保護套 1 x SIM 卡針 1 x 用戶指南 1 x 法規卡</p> <p>1 x Handset (with embedded battery) 1 x 68W USB power adaptor 1 x USB-C cable 1 x protective case 1 x Ejector pin 1 x Getting started guide 1 x Legal insert</p>		
產品價格/ Price	請參照銷售備忘錄/發票 Per Sales Memo/Invoice		
附加費/ Additional Delivery Charge	指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)		
保修人身份/ Identity of repair service provider	Lenovo Service Center (Kowloon)		
保修地址/ Repair service address	<p>長沙灣大南西街 1018 號東方國際大廈 903 室。(荔枝角港鐵站 B1 出口) 開放時間: 星期一至五 11:00am - 7:00pm / 星期六 10:00am - 3:00pm (星期日及公眾假期休息) 查詢電話 (852) 3944-2343 星期一至星期五 上午 09:00am - 6:00pm / 星期六 09:00am-01:00pm (星期日及公眾假期休息)</p> <p>903 Orient International Tower, 1018 Tai Nan West Street, Cheung Sha Wan. (Lai Chi Kok MTR Exit B1) Opening Hours: Monday to Friday 11:00am – 7:00pm / Saturday 10:00am-3:00 (Closed on Sundays & Public Holidays) Hotline: (852) 3944-2343 Monday to Friday 09:00am - 06:00pm / Saturday 09:00am-01:00pm (Closed on Sundays & Public Holidays)</p>		
換貨政策/ Exchange policy	<p>你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次，詳情請參閱銷售單之條款及細則。</p> <p>You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.</p>		
	<table border="1"> <tr> <td data-bbox="337 1751 565 1814"> 機身/ Handset </td> <td data-bbox="565 1751 1507 1814"> 一年 One Year </td> </tr> </table>	機身/ Handset	一年 One Year
機身/ Handset	一年 One Year		



Product Information Sheet

保修期/ Warranty period	配件/ Accessory	Power Adaptor: 6 months 充電器: 半年
----------------------	---------------	------------------------------------

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123